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hei Bente 
  
jeg har laget en enkel søknad for Ungdomslaget på Sæbø. Og det er Kviste løypa vi har fokus på i 
denne søknaden . Der trengs det mye dugnad. Løypa har blitt svært  dårlig. Vått jordet og myr, 
kan ikke går her uten støvler.  Det vil no gå med mange meter med kloppere, men vi startert 
med dette. Vil nok måtte ta det over en tidsperiode, vi får heller søke igjen. Benkene vil bli 
hyggelige innslag langs løype og naturlige pause plasser.    Grunnereiger avtaler skal være ok. Så 
da håper vi på posetiv tilbakemelding 
  
hilsen Evy 


